
sonda uliczna

Kęty w ocenie mieszkańców. Trudno nie zgodzić się z tymi
opiniami...
  

Kilka dni temu reporterzy portalu www.mamnewsa.pl przeprowadzili sondę uliczną na kęckim
rynku. Była to jednak dość nietypowa sonda, ponieważ mieszkańcy dostali możliwość
wypowiedzenia się na jakikolwiek temat a nie odpowiadali na konkretne pytania. Mogli
ponarzekać sobie na to, co ich drażni, pochwalić to, co im się podoba albo wyrazić swoje
zdanie na wybrany temat.      

  

- Często ludzie mnie pytają, z czego się ciągle tak cieszę...Ale jak tu się nie cieszyć będąc
burmistrzem Gminy Kęty. Posłuchajcie sami - zachęca do obejrzenia materiału Krzysztof Jan
Klęczar, burmistrz Gminy Kęty.

  Warto posłuchać co mieli do powiedzenia, a pełny materiał
filmowy dostępny jest TUTAJ
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http://www.mamnewsa.pl/magazyn/mieszkancy-ket-komentuja

